
Vår kjære mamma,
svigermor, mormor, oldemor,

svigerinne og tante

Liv Olsrød
født 11. januar 1935

sovnet inn i dag
Sandefjord

2. september 2017.

Det led mot aften,
din sol gikk ned.

Din smerte stilnet,
og du f kk fred.i

Inger Karine
Jorund

Åge
Ole Bjørn

Carine og Tore,
Therese og Tor Bjarne,

Margareth,
Bjørn Herbrand
og Ann Kristin,

Marianne og Torbjørn,
Kjell Olav

Helene, Amanda, Brede,
Aksel, Tiril, Aurora,

Emma, Brage
Øvrig familie

Begraves fra Sandar kirke
fredag 8. sept. kl. 13.00

Like kjært som blomster er
en gave til Kreftforskning
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■ til minne
inger marie Winge-Sørensen er gått 
bort. Hun ble født 06.07. 1924 og vokste opp 
på Berg, Vestre Aker i Oslo. Hun tok artium på 
Oslo Katedralskole og var klar for farmasi-
utdannelse, men krigsutbruddet forhindret 
den muligheten.

Hennes far var pensjonert yrkesoffiser og 
det var kanskje det som førte til at hun sluttet 
seg til Milorg, 16 år gammel. Inger Marie 
syklet med meldinger og hemmeligstem-
plete papirer under hele krigen og fungerte 
som «tilfeldig forbisyklende» vakt under 
skytetrening og annen aktivitet i terrenget. 
Hun arbeidet også på militærsykehuset og 
spebarns-avdelingen på Rikshospitalet.

Etter krigen kom hun til Sandefjord og fikk 
huspost hos familien Winge-Sørensen på 
Langø.

Hun ble gift med eldste sønn, Niels, og de 
dro til Amerika for å arbeide derfra. De fikk to 
sønner, men dessverre døde Niels brått i 
1966.

Etter at Inger Marie ble alene ble hun for 
alvor interessert i politikk og engasjerte seg i 
Sandefjord Høyre. Hun ble valgt inn i bystyret 
og satt der i 36 år, inklusive 18 år i formann-
skapet. Hun var også i flere år varaordfører.

I sin politiske virke satt hun blant annet i 
Havnestyret, Skolestyret, Administrasjons-
utvalget, Hvalfangstmuseets styre og Sandar 
Sparebanks styre.

Som politiker var hun konservativ i positiv 
forstand, påvirket omgivelsene på en diskre, 
vennlig, men meget bestemt måte! Hun ble 
Høyres «Grand old Lady».

Da Svein Flåtten var leder for Sandefjord 
Høyre i 1996, spurte han Inger Marie 
Winge-Sørensen om hun ville få i stand en 
seniorgruppe og svaret var, selvfølgelig, ja.

Hun ble valgt til Senior Høyres første leder 
og holdt vervet i 10 år.

Inger Marie Winge-Sørensen ble æresmed-
lem i Sandefjord Høyre i 2004.

Inger Marie var glad i mennesker noe alle 
følte som ble kjent med henne. Hun var 
utrolig gjestfri, inviterte familie, venner og 

politikere fra alle partier ut til Langø og hun 
sparte seg ikke. Hun ordnet opp og laget ofte 
all maten selv.

En gang ble hun spurt om hun var kvinne-
sakskvinne, men da fikk de et kontant nei og 
sa at hun så vel ingen hindringer i det hun 
ønsket å få til!

Alle hennes venner og bekjente opplevde 
henne som utrolig positiv, også den siste 
tiden hun levde. Hun klaget aldri på noe eller 
noen. De siste månedene da hun bodde på 
Andebu Sykehjem, fant hun også det positive 
i den fantastiske naturen i området.

Vi, Sandefjord Høyre og Sandefjord Senior 
Høyre vil takke Inger Maries Winge-Sørensen 
for den store innsatsen hun gjorde for oss og 
byen vår.

Ja, for oss var og er Inger Marie et forbilde.

Takk for alt Inger Marie.

Sandefjord Høyre  
og Sandefjord Senior Høyre.

ellen Gran

toGStaSjon: 
Hans Morten 
Tamnes leder i 
Råstad Stasjons 
Venner ønsker 
velkommen til 
Råstad- 
dagen lørdag  
9. september. 
foto: per 
lanGevei

Er du interessert i lokal jernbanehis-
torie og ønsker å mimre om gamle 
dager så er ærverdige Råstad 
stasjon plassen lørdag formiddag.
Per Langevei 
per.langevei@sb.no

Det vil bli rikelig anledning til å beskue 
det flotte bygget på Råstad. Bygningsmas-
sen er nitid restaurert, og interiørmessig 

så vil du føle deg hensatt 50–60 år tilbake i 
tid. For å skape en tidsriktig ramme rundt 
arrangementet så blir det kjøretur med 
veteranbuss og vist fram flotte veteranbi-
ler. Dresinsykler blir stilt til disposisjon, 
og gamle jernbanefilmer blir vist. Det sel-
ges også lokale produkter og diverse jern-
banelitteratur. Tørst eller sulten trenger 
du heller ikke bli. Det blir solgt mat og 
drikke.

Gammel og ny tid møtes på Råstad

Skal du bli kjent med 
nordmenn, er det ingen 
dum idé å gå på tur – helst 
på fjellet.
aryan Bermeki
redaksjonen@sb.no

 
– Å reise på tur med buss på vei 
til fjellet gir deg en unik mulig-
het til å se mer av landet man 
reiser i, sier Ahmad Abou Ma-
tar, som er elev på norskkurs, 
men det er spesielt muligheten 
til å bli kjent med nordmenn 
som lokker.

– For meg som innvandrer i et 
nytt land er det ikke alltid lett å 
bli kjent med etniske nord-
menn, men siden jeg begynte å 
gå på fjellturer fikk jeg plutselig 
noe til felles – da vi skulle gå 
opp sammen og tilbake ned 
sammen. Den opplevelsen ga 
meg den tanken om at det gå 
tur i norsk natur gjorde det mye 
lettere å komme i kontakt med 
nordmenn, sier han.

tur til Gaustatoppen
Fønix-Integrering arrangerte en 
internasjonal skoletur til Gaus-
tatoppen, som rager over  Rju-
kan  i  Tinn  kommune i Tele-
mark nylig. Turen var for de 
elevene som begynte på skolen 
i år, for at de skulle bli bedre 
kjent.

Hege Elsebutangen, avde-
lingsleder i Fønix Integrering, 
samarbeidet med Stig Tanum i 
Fønix AS for å bestille en buss 
til å kjøre elevene. På fjellturen 
var også en pose med drikke og 
mat inkludert. Bussen kjørte 

gjennom Buskerud fylke, og 
endte opp ved Gaustatoppen.

Stolte av norsk natur
På turen opp til toppen var det 
både innvandrere og etniske 
nordmenn, gamle og unge og 
turister som vandret sammen. 

Mens det kan være vanskelig å 
treffe nye mennesker ellers, så  
hilser alle på hverandre som 
om de kjente hverandre fra før 
når de møtes på fjellet. Da er 
det mye å snakke om, veien, 
andre naturopplevelser – og 
ikke minst været.

– Naturen er dessuten et rolig 
og behagelig sted for slitte ner-
ver. Mange elever på norskkur-
set til Fønix er flyktninger som 
har opplevd mye ugreit, sier 
Rani Alatrat.

Det var lett å finne veien. Tu-
ristforeningens røde T-er var 

malt på ruten som elevene 
skulle gå.

– Det er noe de gjør for at van-
drere i fjellet skal ha en trygg og 
god opplevelse, sier Anne 
Skamfer – som er integrerings-
konsulent.

Det er ikke lett å bli kjent med nordmenn, 
men Ahmad har lært seg et godt triks

på GauStadtoppen: Anne Skamfer, Ahmad Abou Matar og Ranni Al atrat.  foto: aryan Bermeki


